
 
 
                                  
                                                                    Zápisnica 

z riadneho zasadnutia komisie mládeže, telesnej výchovy a športu MsZ 
konaného dňa 11.09.2012 v Galante 

 
 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Ospravedlnený: Ing.A.Kostka,  
Hostia: Mgr. Ladislav Maťašovský, Mgr. Alica Orbánová, L. Majerník, Z. Vedrödy, Š. Varga, 
 Ing. Z. Ottahel, 
 
 
Program zasadnutia: 1. Otvorenie 

                      2. Kontrola uznesenia 
                      3. Analýza rozpočtu za I. polrok 2012 

                                  4. Vyhodnotenie sprievodných športových podujatí počas Galantských trhov 
    5. Informatívne správy o úspechoch športovcov za I. polrok 2012 
    6. Rôzne 
    7. Záver 

                 
                  
 

 
1. Predseda komisie privítal prítomných členov komisie a hostí, ktorí sa zúčastnili riadneho 
zasadnutia komisie.  
 
2. Kontrola uznesení : 
p. Majerník  mal pripraviť na zasadnutie komisie komplexnú tabuľku príjmov a výdavkov, uviesť  
podľa stredísk SŠZ - úloha splnená. Členovia na zasadnutí obdržali tabuľku s rozpisom. 
p. Majerník -  informoval prítomných s obsahom predloženej správy a uviedol,  že príspevok  
nepokrýva náklady SŠZ, schodok 3 300 €. 
p. Vígh -   uviedol, že v budúcnosti sa budú musieť prehodnotiť výdavky SŠZ , 
p. Bičan – zrušenie sauny bolo za účelom zníženia nákladov, odporúča hľadať cesty na zvýšenie 
príjmov, napr. využitie reklamných plôch, 
p. Benkovič – vyslovil spokojnosť s podmienkami pre športové kluby, ktoré sú zabezpečené zo 
strany SŠZ, 
p. Barczi - zhodnotil tabuľku za prehľadne spracovanú a položil otázku  p. primárovi aký bude 
rozpočet na rok 2013, 
p. primátor Mgr. Ladislav Maťašovský –  uviedol , že v dňoch 19.-20.9.2012 budú návrhy na 
rozpočet prerokované s vedúcimi oddelení MsÚ a riaditeľmi príspevkových organizácií. 
 
- p.Vedrödy mal na septembrové zasadnutie komisie predložiť návrhy rozšírenia „Skateparku“  
II.etapa - s predbežným rozpočtom realizácie – úloha splnená, 
p.Vedródy  - oboznámil prítomných s možnosťami rozšírenia Skateparku.  
Predseda komisie poďakoval p. Vedrödymu za predložené návrhy a uviedol, že komisia rozšírenie 
berie  na vedomie a odporúča zaradiť do zoznamu investičných aktivít mesta aj realizáciu II. etapy 
Skateparku Galanta, 
 



3. Analýza rozpočtu za I. polrok 2012 
Mgr. Alica Orbánová  informovala komisiu o analýze rozpočtu za I.polrok 2012. 
Komisia MTV a Š berie analýzu rozpočtu za I.polrok 2012 na vedomie a odporúča ju MsZ v 
Galante schváliť v predloženej forme a rozsahu. 
 
4. Vyhodnotenie sprievodných športových podujatí počas Galantských trhov 
Mgr. Alica Orbánová – informovala komisiu o sprievodných športových podujatiach počas 
Galantských trhov 2012, ktoré mali veľmi dobrú úroveň ako po športovej, tak aj po organizačnej 
stránke.  Uskutočnili sa nasledovné podujatia, ktorým bola pridelená finančná dotácia z rozpočtu 
mesta  TJ Gasto  (stolnotenisový turnaj),  Mestský kolkársky klub (turnaj družstiev v kolkoch), 
Boxing Club, (Výber Galanty a výber maďarských klubov). 
Komisia správu berie na vedomie bez pripomienok. 
 
5. Informatívne správy o úspechoch športovcov za I. polrok 2012  
Členovia komisie e-mailom obdržali informatívne správy o úspechoch  športovcov v jednotlivých 
kluboch za I. polrok 2012. 
Komisia správy berie na vedomie bez pripomienok. 
 
6. Rôzne 
p. Barci - privítal na komisii predsedu FC Slovan Ing. Ottahela a požiadal ho o  informáciu 
o pripravenosti na sezónu 2012-2013, 
Ing. Ottahel – informoval o súčasnom stave FC Slovan a oboznámil prítomných s plánom ohľadom  
spravovania štadióna, 
p. primátor Ladislav Maťašovský uviedol , že ak by  štadión  prešiel pod správu FC Slovan, tak SŠZ 
stráca na podstate zriadenia. Správa športových zariadení bola založená za tým účelom, že príjmy z 
ich činnosti budú preinvestované na skvalitnenie podmienok všetkých športových klubov, na údržbu 
a rozvoj športovísk 
Ing. Ottahel- vyslovil nespokojnosť s údržbou trávnatej plochy na štadióne, 
p. Varga – uviedol, že je nastavené polievanie a sú určené tréningové plány , ktoré FC Slovan 
nedodržuje, 
p.Barczi – uviedol. že komisii bola doručená žiadosť mestskej časti FC Hody o poskytnutie dotácie 
1 200 €. 
Komisia sa uzniesla, že ak si FC mestská časť Hody odovzdá  stanovy OZ na budúci rok môžu 
žiadať o poskytnutie dotácie z mesta. 
p. primátor  Ladislav Maťašovský – požiadal členov komisie aby pri rozdeľovaní dotácie budúci rok 
ponechali rezervu na riešenie požiadaviek v priebehu roka 2013. 
 
7. Predseda komisie záverom poďakoval všetkým prítomným za účasť a zasadnutie ukončil.  
    Ďalšie zasadnutie sa uskutoční  16.10. 2012 o 15.00 hod. Materiál a pozvánka budú doručené 
    e-mailom. 
 
 
                                                                                             Mgr.Zsolt Barczi v.r. 
  predseda komisie 
 
 
 
 
V Galante 13.09.2012  
Zapísala: H. Mészárosová   


